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IED marin!)From: 5.1.2e

Sent: Fri 12/18/2020 8:54:56 AM

Subject: RE: graag jullie reactie: Nota tpre order mogelijke nieuwe COVIDbehandeling

Received: Fri 12/18/2020 8:54.56 AM

Hoi terechte vraag, moet we hierna oppakken. Ik denk begroting want het zal nog niet gregistreerd zijn geen svdwep

van:CEES) BICKER invws.ni>

Verzonden: vrijdag 18 december 2020 09:49

Aan:[EET<BEEESM© minvws.ni>
Onderwerp: RE: graag jullie reactie: Nota tpre order mogelijke nieuwe COVID behandeling

En financiering, via begroting/RIVM?

Of valt het onder Zvw (MSZ?)?

van: INEEEEECNIN)BEER@ minvws.nl>
Verzonden: donderdag 17 december 2020 19:11

aan:IEEBEESinvos. i>
Onderwerp: RE: graag jullie reactie: Nota tpre order mogelijke nieuwe COVID behandeling

EEN: 50k resp. 100 k doses

Heb het erbij gezet.

Ps er komt pas besluitvorming in januari/feb, heb daarom dir FEZ nu niet in lijn gezet; nota is mn informerend.

Zie nota in bijlage!

Verzonden: donderdag 17 december 2020 13:26

aan:IEE)BEERo ins i>
Onderwerp: RE: graag jullie reactie: Nota tpre order mogelijke nieuwe COVID behandeling

Hoeveel kost het/ hoe loopt financiering als we dit doen? ©

(weet zelf hier de antwoorden niet op, dus kan geen voorzet doen oid - ken de casus verder niet)

van:IEEXEN<BEXEN0 minvws.ol>
Verzonden: donderdag 17 december 2020 13:02

Onderwerp: graag jullie reactie: Nota tpre order mogelijke nieuwe COVID behandeling

Ha all

Hier bij een (klad) nota over het aanbod van Astra Zeneca om te komen tot een pre order voor hun covid behandeling.

In deze nota informeren we bwp en vragen we hen in te stemmen om wenselijkheid en (on)mogelijkheden tot deze pre order te

verkennen en geven we ook tegelijk een korte versie van een besliskader mee om te gaan met dergelijke gevallen.

We geven sowieso een ‘expression of interest’ af aan AZ; deze is vrijblijvend.

Inzet is dan om in januari te besluiten of we een dergelijke order met AZ willen gaan overeenkomen (in februari).
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Ander kritiek beslispunt dat in januari ook ons pad kruist is of wel/niet bereid zijn over te gaan tot een lokale markttoelating of

compassionate use programma voor dit middel, aangezien de EMA goedkeuring niet voorzien is voor Q4/2021.

Willen jullie even meekijken of jullie aandachtspunten missen in dit stuk?

Dank alvast!


